
Protokół Nr XVIII / 2008 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 
odbytej w dniu 31 marca 2008 roku 

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego 
w Wągrowcu 

 
Sesję rozpoczęto 31 marca  br. o godzinie 16.00, zakończono o godzinie 19.30 
 
Obrady XVIII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący Rady 
-  Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
Od godz. 16.00 sesję rozpoczęto w 17 osobowym składzie na ogólny stan 19, co 
stanowiło kworum, przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały. 
Nieobecni radni to  A. Wieczorek i T. Bociański. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XVII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 27 lutego 2008 roku 
został przyjęty jednogłośnie – /17 za/. 
 
Przewodniczący Rady K.Migasiewicz zgłosił wniosek - na podstawie § 15 ust. 4 lit c 
Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz § 16 ust. 2 Regulaminu Rady Powiatu 
Wągrowieckiego wnoszę o zmianę w porządku obrad XVIII Sesji Rady Powiatu i 
dodanie: 
 
pkt.16 w następującym brzmieniu:  

„Apel Rady Powiatu Wągrowieckiego do Sejmiku Województwa 
Wielkopolskiego w sprawie przyspieszenia przebudowy drogi wojewódzkiej nr 
196”. 
 

Pozostałe pkt. porządku XVIII Sesji Rady Powiatu otrzymują kolejne po sobie nr  
17, 18, 19.    
W związku z tym wnoszę o przegłosowanie porządku obrad z proponowaną zmianą. 
 
Rada Powiatu jednogłośnie – /17 za/ - przyjęła następujący porządek obrad:  
 
Porządek obrad  posiedzenia  XVIII  Sesji  R P W: 

1. Sprawy regulaminowe: 
1.1  otwarcie sesji, 
1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu. 
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6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między posiedzeniami 
sesji. 

7. Przyjęcie informacji o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej na terenie 
powiatu wągrowieckiego za 2007 rok. 

8. Przyjęcie informacji o realizacji zadań w zakresie współdziałania                             
z organizacjami pozarządowymi w 2007 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego w Wągrowcu o stanie sanitarnym i sytuacji 
epidemiologicznej powiatu wągrowieckiego za rok 2007. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przeznaczonych na te zadania w 2008 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub 
całkowitego zwalniania z opłat rodziców i opiekunów prawnych za pobyt 
dziecka lub pełnoletniego wychowanka w placówce opiekuńczo-
wychowawczej.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2007 rok. 

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały 
Nr XV/93/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21grudnia 2007 roku           
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminie Mieścisko 
zadania pn. „Remont chodnika przy drodze powiatowej nr 1625P w m. 
Popowo Kościelne”.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 
pływających napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorach i rzekach                
w granicach powiatu wągrowieckiego. 

16. Apel Rady Powiatu Wągrowieckiego do Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w 
sprawie przyspieszenia przebudowy drogi wojewódzkiej nr 196”. 

17. Interpelacje i zapytania. 
18. Wnioski i oświadczenia radnych. 
19. Zakończenie obrad XVIII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

 
Ad 1 
Jak wyżej. 
 
 Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między 
sesjami: 

- uczestniczył w odsłonięciu tablicy pamiątkowej w ZSP nr 2, 
- X spartakiadzie zimowej, podczas której reprezentacja powiatu 

wągrowieckiego zajęła III miejsce, 
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- uczestniczył w finale Powiatowego Konkursu Wiedzy Konsumenckiej w ZSP 
nr 1, 

- otwarciu punktu informacyjnego Wielkopolskiego Regionalnego Programu 
Operacyjnego, 

- spotkaniu z kierownikiem Sanepidu w sprawie akcji „Stop meningokokom”, 
- uroczystym otwarciu Wielofunkcynej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

w Wągrowcu, 
- ogłoszeniu wyników plebiscytów „Głosu Wągrowieckiego” na 

„Wągrowczanina A.D. 2007”, „Honorowego Wągrowczanina A.D. 2007”, 
Trenera Roku 2007, Sportowca Roku 2007, Sportsmenki Roku 2007, 
Młodego Sportowca Roku 2007 oraz we wręczeniu Nagrody Herbu Powiatu. 

 
 
Ad 5  
Starosta Wągrowiecki – Michał Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu 
między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego: 
 
Rada Powiatu Wągrowieckiego na XVII sesji w dniu 27 lutego 2008 roku 
podjęła 2 uchwały. 
 

I. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób ich realizacji:    
Wydział Organizacyjny otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XVII/99/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
27 lutego 2008 roku w sprawie uchwalenia  Regulaminu Organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego w Wągrowcu. Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału 
Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania.  

 
Skarbnik Powiatu otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XVII/100/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
27 lutego  2008 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/93/2007 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok. Ww. Uchwałę przesłano do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu delegatura w Pile celem 
zaopiniowania. 

 
II.  Zarząd Powiatu w okresie między 27 lutego, a 19 marca 2008 roku odbył                   
3 posiedzenia, na których rozpatrzył następujące zagadnienia: 

• Zapoznał się z informacją o inwestycjach drogowych, które zostaną 
dofinansowane ze środków: Urzędu Marszałkowskiego- remont drogi             
w m. Żabiczyn gm. Mieścisko oraz  Krajowej Rady Bezpieczeństwa Ruchu 
Drogowego- na projekt pn. spowolnienie ruchu w miejscach, gdzie korzystają 
piesi. Zarząd zgłosił do projektu ul. Bartodziejską i ul. Średnią w Wągrowcu. 

• Zapoznał się z informacją dot. dokonania korekty planu rzeczowo-
finansowego na 2008 rok w Zespole Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Wągrowcu wyrażając zgodę na wynajem lokalu, na parterze w przychodni 
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przy ul. Kościuszki 53, na pomieszczenia dla rejestracji pacjentów                    
w poradni chirurgicznej. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Antoniewie wyrażając zgodę na zbycie samochodu marki 
STAR 200. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
nr 1 w Wągrowcu wyrażając zgodę na nieodpłatne przekazanie samochodu 
marki Polonez, będącego w posiadaniu Starostwa Powiatowego na rzecz ZSP 
nr 1 w Wągrowcu. 

• Zapoznał się z wynikami konkursu ofert dla organizacji pozarządowych. 
Komisja w wyniku oceny formalnej wyłoniła 5 ofert. 

     Towarzystwo Krzewienia Kultury Fizycznej Ognisko„Pałuki” na zadania: 
         1. - pn. „Aktywni obywatele Europy- cykl imprez sportowych”, zarząd  
                przyznał kwotę - 5.000 zł na to zadanie. 
         2. - pn. „ Tworzenie infrastruktury sprzyjającej upowszechnianiu rekreacji  
                ruchowej oraz innych form aktywnego wypoczynku wśród osób  
                starszych, doros łych, młodzieży i dzieci”, zarząd przyznał kwotę –  
                5.700zł. 
          Klub Żeglarski  „Ogniwo”  na  zadania:  
         1.-  pn.„Organizacja turystyki kajakowej”, zarząd przyznał kwotę 2.000 zł  
         2.-  pn. „Wytyczenie .Oznakowanie i udrożnienie szlaku wodnego Strugi  
               Gołanieckiej”, zarząd przyznał kwotę - 8.000 zł.   
         Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Wielkopolska HUFIEC   
         WĄGROWIEC na zadanie: 
          1.-  pn. „Na ścieżkach naszych przodków”, zarząd przyznał kwotę – 3.000  
           zł. Z uwagi na niewielką liczbę ofert spełniających wymogi formalne, Zarząd    
          proponuje ponowne ogłoszenie konkursu. 

• Zapoznał się z pismem Wielkopolskiego Urzędu Pracy w Poznaniu                      
o podziale środków Funduszu Pracy pomiędzy samorządy powiatowe na 
finansowanie programów na rzecz aktywnego przeciwdziałania bezrobociu. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Powiatowego Rzecznika Konsumentów  
przyznając kwotę 700 zł, na organizację Powiatowej Olimpiady Wiedzy 
Konsumenckiej, ze środków promocji powiatu. 

• Zapoznał się z propozycją budowy chodników przy drogach powiatowych w 
2008 roku. 

• Zapoznał się z projektem wniosku preselekcyjnego do Wielkopolskiego 
Regionalnego Programu Operacyjnego w ramach Działania 2.2. 

• Zapoznał się z projektem umowy na przebudowę sieci energetycznej na 
ul.Bartodziejskiej w Wągrowcu. 

• Przyjął plan dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli                
w 2008 roku. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Klubu Turystyki Kajakowej                              
„ZIMORODEK” o dofinansowanie organizacji XVIII Spływu Kajakowego 
przyznając kwotę 1.200 zł . 
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• Zapoznał się z wynikami kontroli przeprowadzonej w Starostwie 
Powiatowym przez inspektora NIK w Poznaniu w sprawie realizacji dotacji z 
zakresu administracji rządowej w powiązaniu z wydatkami powiatu.  

• Zapoznał się z pismem PCPR w Wągrowcu dot. zmiany wysokości dotacji ze 
środków własnych powiatu dla Wielkopolskiego Stowarzyszenia na Rzecz 
Chorych, Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Rehabilitacja”. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy             
i wyraził zgodę na przeprowadzenie postępowania o zamówienie publiczne z 
zastosowaniem trybów: zamówienie z wolnej ręki i przetarg nieograniczony 
na zorganizowanie szkoleń indywidualnych dla osób bezrobotnych                        
i poszukujących pracy. 

• Podjął pozytywną decyzję w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu 
nieruchomości gruntowej o powierzchni 4380 m2 położonej w Wągrowcu, 
stanowiącej działkę nr 532/4, z arkusza mapy 10, zabudowanej budynkiem 
magazynowym – hangarem, budynkiem socjalnym i budynkiem kąpieliska 
szkolnego, oddanej w trwały zarząd na rzecz Ogniska Pracy Pozaszkolnej             
w Wągrowcu. 

• Zapoznał się z informacją statystyczną o stanie bezrobocia na koniec miesiąca 
lutego br. w powiecie wągrowieckim. 

• Rozpatrywał wnioski, opinie i stanowiska Komisji Stałych Rady Powiatu. 
• Opiniował materiały na sesję. 

 
W omawianym okresie Zarząd Powiatu  podjął  uchwały: 

• W sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „ Osada II” w Wągrowcu. 

• W sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu powiatu na 2008 rok. 
• W sprawie określenia wysokości stawki czynszu dla lokalu użytkowego 

położonego w budynku przy ul. Kościuszki 15 w Wągrowcu oraz określenia 
wysokości stawki czynszu dla garaży położonych przy ul. Kościuszki 53                 
w Wągrowcu. 

• W sprawie nieodpłatnego przekazania mienia będącego w posiadaniu 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie na rzecz Wielofunkcyjnej Placówki 
Opiekuńczo-Wychowawczej w Wągrowcu - zestaw komputerowy o łącznej 
wartości 3.279,36 zł. 

• W sprawie nieodpłatnego przekazania mienia Powiatu Wągrowieckiego 
będącego w posiadaniu Starostwa Powiatowego w Wągrowcu na rzecz 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu – polonez caro. 

• W sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie z dniem 1 września 2008 roku 
nowych zawodów w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu: 
technik drogownictwa, budownictwa, usług fryzjerskich, cyfrowych procesów 
graficznych, logistyk. 

• W sprawie ogłoszenia konkursu, określenia wysokości środków na 
poszczególne zadania i form ich zlecania organizacjom pozarządowym oraz 
podmiotom, o których mowa w art. 25 ust. 1 ustawy z dnia 12 marca 2004 o 
pomocy społecznej. 
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• W sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego za 2007 rok. 

 
Zarząd Powiatu między 19 a 31 marca  2008 r., odbył 2 posiedzenia, na  których  
rozpatrzył następujące zagadnienia: 
 

• Zapoznał się z informacją dotyczącą zadań starosty wynikających z ustawy z 
dnia 7 września 2007 roku o ujawnieniu w księgach wieczystych prawa 
własności nieruchomości Skarbu Państwa oraz jednostek samorządu 
terytorialnego. 

• Wyraził pozytywną opinię w przedmiocie ułożenia przewodu energetycznego 
na działkach stanowiących własność powiatu będących w zarządzie Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Wągrowcu. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg            
w Wągrowcu wyrażając zgodę na ogłoszenie przetargu na zakup materiałów 
na budowę chodników w miejscowościach Chojna, Czeszewo i Panigródz - 
gm. Gołańcz. 

• Pozytywnie zaopiniował sprawozdanie finansowe ZOZ w Wągrowcu za 2007 
rok. 

• Zapoznał się z informacją o wyniku finansowym Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w Wągrowcu za miesiąc luty br. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Wielkiej Kapituły XIII Konkursu Głosu 
Wągrowieckiego „Honorowy Wągrowczanin A.D.2007” i przyznał Nagrodę 
Herbu Powiatu Wągrowieckiego p. J. Mianowskiemu - redaktorowi  
naczelnemu  Głosu Wągrowieckiego. 

•  Pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu 
używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na 
jeziorach i rzekach w granicach powiatu wągrowieckiego. 

 
W omawianym okresie Zarząd  Powiatu podjął następujące uchwały: 
 

Ø w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego 
Urzędu Pracy w Wągrowcu, 

Ø w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru farmy wiatrowej w gminie Damasławek, 

Ø w sprawie nieodpłatnego przekazania mienia Powiatu Wągrowieckiego 
będącego w posiadaniu Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 
Gołańczy na rzecz Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Gołańczy, 

Ø w sprawie powołania Komisji opiniującej wnioski o przyznanie dotacji 
w roku 2008 na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

Ø w sprawie upoważnienia dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno -
Wychowawczego im. Janusza Korczaka w Wągrowcu do składania 
oświadczeń woli w sprawach majątkowych powiatu związanych             
z bieżącą działalnością Ośrodka, 
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Ø w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  
im. Karola Libelta w Gołańczy do składania oświadczeń woli w 
sprawach majątkowych powiatu związanych z bieżącą działalnością 
Zespołu. 

 
Ponadto Starosta powiadomił o trwających rozmowach dotyczących otwarcia 
nowych kierunków studiów uczelni z Jarocina, „Milenium” z Gniezna oraz Wyższej 
Szkoły Pedagogiki i Administracji z Poznania. 
 
Radny J. Springer wniósł zapytanie dotyczące wygaśnięcia trwałego zarządu 
nieruchomości oraz zadał pytanie jakie skutki będą w dalszym etapie, czy miasto 
złożyło jakąś propozycję, w jaki sposób ten teren będzie zarządzany 
 
Starosta w odpowiedzi na zapytanie radnego J. Springera poinformował o podjęciu 
przez Radę Miejską w Wągrowcu uchwały w sprawie planu zagospodarowania 
przestrzennego i określonego tam sposobu funkcjonowania tego terenu. Powiat 
przekaże grunt z zaznaczeniem publicznego użytkowania. 
 
Radny J. Springer zauważył, że omawiany teren, pomimo, że położony jest w 
centrum miasta, nie spełnia swojego zadania i że trzeba go ożywić. Tym samym 
radny poprosił o uszczegółowienie kwestii przekazania, z uwagi na atrakcyjność tego 
terenu. 
 
Starosta M. Piechocki odpowiadając na pytanie radnego powiedział, że teren 
zostanie przekazany, aby poprawić jego funkcjonalność. W sytuacji nie przekazania 
gruntu, powiat musiałby zabezpieczyć środki finansowe na przebudowę terenu. 
Starosta zaznaczył, że Burmistrz miasta Wągrowiec zgodził się przejąć budynki i 
grunty, aby dalej kontynuować zadania, które spełniały do tej pory mieszczące się 
tam instytucje. 
 
Radny J. Piasecki wniósł zapytanie dotyczące kwestii zwiększenia oferty 
edukacyjnej; zwrócił się do Zarządu Powiatu o przedstawienie kosztorysu ile 
zarobimy na tych szkołach, np. z wynajmu. 
 
Starosta w odpowiedzi na zapytanie radnego J. Piaseckiego zauważył, że 
najważniejsza korzyść to młode, wykształcone społeczeństwo. Ponadto Starosta 
powiedział, że dobrze by było żeby powiat dopłacał jak najmniej i że nie 
powinniśmy oczekiwać zysku, tylko realizacji zadań przez uczelnie wyższe. Starosta 
przedstawił ponadto kierunki kształcenia. 
 
Radny G. Owczarzak wniósł zapytanie dotyczące możliwości dofinansowania 
przebudowy drogi Żabiczyn. Poprosił także o informację o realizację budowy 
chodników, czy dotyczy ona ujętych w WPI czy padły jakieś inne propozycje w 
gminach. 
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Starosta, w odpowiedzi na pytanie radnego powiedział, że budowa chodników to 
cały pakiet zadań i będziemy je wnosić, ale stopniowo. Procedura przetargowa 
będzie uruchamiana wtedy, kiedy będzie gotowa dokumentacja prawna.   
Na drugie pytanie radnego G. Owczarzaka odpowiedział R. Kubisz, kierownik 
Wydziału Europejskiego i Rozwoju wyjaśniając, że Urząd Marszałkowski po raz 
drugi uruchomił nabór wniosków na takie zadania, powiat przystąpi do tego naboru.  
 
Radny R. Woźniak zgłosił zapytanie dotyczące dwóch uczelni i kierunków 
kształcenia. 
 
Starosta M. Piechocki wyjaśnił, że trwają przygotowania do uruchomienia nowych 
kierunków: turystyka i rekreacja, gospodarka przestrzenna, w ramach Wydziału 
Nauk Geograficznych i Geologicznych poznańskiego Uniwersytetu. Ponadto 
Starosta wymienił kierunki zaproponowane przez wyższą szkołę z Jarocina oraz 
gnieźnieńską „Milenium”. 
 
Radny A. Zając zadał pytanie dotyczące uzasadnienia utworzenia klas w ZSP nr 1             
i jakie były decyzje w tym kierunku.  
 
Starosta w odpowiedzi na zapytanie radnego A. Zająca powiedział, że nowe zawody 
proponuje szkoła na podstawie ankiet, z których wynikło, że istnieje 
zapotrzebowanie na takie kierunki. Ponadto zasugerował, że nowe kierunki są 
interesujące dla młodzieży, więc mogła by to być szkoła o zasięgu regionalnym. 
 
Radny J. Piasecki zauważył, że nowe uczelnie, które chcą utworzyć szkoły na terenie 
powiatu, są to firmy prywatne. Tym samym radny poprosił Zarząd o przedstawienie 
kosztów dla samorządu przed podpisaniem umowy. Zaznaczył, że nie dopuszcza 
sytuacji, gdzie powiat dokładałby do prywatnej firmy. 
 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady – Krzysztof Migasiewicz stwierdził, że informacja została 
przyjęta. 
 
Ad 6 
Pan Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów Obszarów Wiejskich 
i Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił informację z działalności Komisji w okresie 
między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, w tym 1 wspólne z 
Komisją Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy, na którym zapoznała się z 
funkcjonowaniem Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo - Wychowawczej 
zapoznała się z informacją o stopniu wykonania budżetu za 2007 rok, analizowała 
stan subwencji oświatowej za 2008 rok po korekcie MEN. Komisja analizowała 
materiały na sesje. Komisja nie wypracowała wniosków.  
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Pan Robert Woźniak - Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury Sportu                             
i Turystyki przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między 
posiedzeniami sesji. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, na których 
zapoznała się z działalnością organizacji i instytucji w zakresie promocji powiatu 
wągrowieckiego, zapoznała się z rozliczeniem subwencji oświatowej na 2008 rok 
oraz oceniała wykonanie budżetu za 2007 rok w zakresie działania Komisji. Komisja 
analizowała materiały na sesję i wypracowała wnioski.  
 
Pan Józef Sulikowski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja 
w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, na których zapoznała się                                            
z informacją Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa w Powiecie 
Wągrowieckim,  opiniowała materiały na sesję. Komisja wypracowała wnioski. 
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy przedstawiała informację z działalności Komisji                
w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia w tym           
1 wspólne z Komisją Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu na 
którym zapoznała się z funkcjonowaniem Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo -
Wychowawczej, zapoznała a się z informacją o realizacji zadań Powiatu w zakresie 
współdziałania z organizacjami pozarządowymi w 2007 roku i 2008r. Komisja  
opiniowała materiały na sesję. Komisja nie wypracowała wniosków.  
 
Jacek Brzostowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił informację            
z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła    
1 posiedzenie, na którym dokonała analizy wykonania budżetu powiatu za 2007 rok.  
Komisja wypracowała zapytanie. 
 
Ad 7 
Elżbieta Misiek - Powiatowy Lekarz Weterynarii przedstawiła informację o 
realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej na terenie powiatu wągrowieckiego za 
2007 rok. 
 
Radny M. Marzyński zadał pytanie dotyczące nie zapowiadanych kontroli rolników 
wykonywanych przez Inspekcję Weterynarii. 
 
Radna I. Wojewódzka – Kucz wniosła pytanie dotyczące korzystania przez Inspekcję 
Weterynarii z umów zlecenia w przypadku dokonywania kontroli, ponieważ są to 
zadania ważne, bo dotyczą żywności. 
 
E. Misiek odpowiedziała, że Inspekcja nie korzysta z umów zlecenia, ponieważ 
zabraniają tego przepisy. Kontrolę musi przeprowadzać osoba zatrudniona na 
pełnym etacie.  
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Radny J. Springer zadał pytanie, jakie zagrożenia wynikają ze sztucznego karmienia 
zwierząt, czy nie należałoby dać sygnału firmom produkującym te pasze, oraz 
dowiedzieć się, jak wytwarzane są pasze, czy sedno chorób nie tkwi w produkcji.  
 
E. Misiek odpowiedziała radnemu J. Springerowi, że zadania weterynaryjne idą w 
tym kierunku aby to kontrolować, żeby nadzorować uprawy zbóż i żeby zacząć od 
gospodarstw, a skończyć na produkcji pasz. 
 
Radny W. Ćwik dopowiedział, że kiedyś żywiło się trzodę różnymi metodami i nie 
widzi tych zagrożeń, ponadto mączka ma dziś wielkie uzasadnienie przy produkcji 
pasz. 
 
Radny S. Maciaszek zadał pytanie E. Misiek, dotyczące programu zwalczania 
choroby Aujeszkiego i jakie jest zagrożenie tą chorobą oraz jak się objawia.                    
E. Misiek odpowiedziała, że choroba ta występuje na terenie Wielkopolski, ale nie 
jest znana liczba jej ognisk, ponieważ trwają badania. Program ten ruszył w 
województwie lubuskim i stwierdzono tam 3 ogniska. Choroba objawia się 
zaburzeniami nerwowymi, wirusami, apatią, wysoką białaczką, konwulsjami, 
zaburzeniami układu oddechowego, zaburzeniami w rozrodzie. 
 
Przewodniczący Rady, kończąc dyskusję wyraził zadowolenie z działalności 
inspekcji. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
 
Powyższa informacja została jednogłośnie przyjęta przez Radę Powiatu 
Wągrowieckiego. Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad 8 
Barbara Górna, kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia przedstawiła 
informację o realizacji zadań w zakresie współdziałania z organizacjami 
pozarządowymi w 2007 roku. 
 
Radny S. Maciaszek zadał pytanie dotyczące szczegółowości współpracy ZSP w 
Gołańczy, w jaki sposób udostępniona jest baza lokalowa - internat, hala sportowa. 
B. Górna odpowiedziała, że internat udostępniony był na spartakiadę, ponadto 
bezpłatnie udostępniono salę dla młodzieży, młodzież miała swoje jedzenie. 
 
Radny J. Sulikowski zadał pytanie, czy sprawozdanie jest sprawozdaniem zarządu, 
jeżeli tak, to ma wiele uwag, tego typu, że nie analizuje się wielu spraw, czy 
samorząd powiatowy ma być filantropem czy partnerem dla organizacji 
samorządowych. Radny zaznaczył, że z tego sprawozdania wynika, że powiat nie ma 
czym się chwalić. Należy zbadać, czy sposób realizacji zadań przez organizacje jest 
właściwy? Sam fakt, że w sesji nie uczestniczą przedstawiciele organizacji o czymś 
świadczy, trzeba to jakoś pobudzić. 
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Radna I. Wojewódzka – Kucz podjęła temat mówiąc, że nie nazwałaby tego 
filantropią, bo to powiat pobudza do składania wniosków. Ponadto poinformowała, 
że dwukrotnie prosiła przedstawicieli organizacji na posiedzenie komisji i 
zaproszenie zostało przyjęte. 
 
Radny J. Sulikowski odpowiedział, że kiedy zaprosił przedstawiciela organizacji, ten 
nie przyjął zaproszenia. Ponadto na ogłoszenia zgłaszają się ciągle te same 
organizacje. Radny stwierdził, że wynika to z braku rozpowszechnienia informacji o 
ogłoszonym naborze.  
 
Starosta w odpowiedzi na sugestie radnego J. Sulikowskiego powiedział, że 
omawiany temat jest tematem złożonym. Powiat musi stwarzać takim organizacjom 
szanse przejęcia zadań, które mogą one poprowadzić. Starosta zauważył, że w 
zeszłym roku organizowane były szkolenia w zakresie składania wniosków, 
typowane były zadania pod potrzeby organizacji, te zaś miały możliwość zgłaszania 
uwag - nie wiemy skąd taka niechęć. Starosta zasygnalizował, że prawa konkursu są 
równe i ponownie trzeba będzie ogłosić konkurs. Ponadto powiat będzie realizował 
te zadania, bo są to zadania powiatu; powiat chce je przekazać, żeby obywatele w 
ramach demokracji mogli sami coś zrobić.  
 
Radna I. Wojewódzka – Kucz zaznaczyła, że pieniądze przeznaczane na realizację 
zadań dla organizacji są zbyt małe, bo na organizację imprez potrzebne są znacznie 
większe środki. 
 
B. Górna wyjaśniając, powiedziała, że na konkurs zostało złożonych 19 ofert, ale 14 
nie spełniało warunków prawnych. Zaznaczyła, że na terenie powiatu 
wągrowieckiego aktywnie działa 40 organizacji. 
 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
 
Powyższa informacja została jednogłośnie przyjęta przez Radę Powiatu 
Wągrowieckiego. Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
 
Od godz. 17.15 Rada obraduje w 18 osobowym składzie, na posiedzenie sesji 
przybył radny A. Wieczorek. 
 
Ad 9 
Paweł Gilewski, Powiatowy Lekarz Sanitarny przedstawił treść uchwały w sprawie 
przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 
Wągrowcu o stanie sanitarnym i sytuacji epidemiologicznej powiatu 
wągrowieckiego za rok 2007. 
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Radny M. Marzyński zadał pytanie dotyczące kąpieliska w Kaliskach, że niezgodnie 
z prawem jest tam sprzedawany alkohol. 
Inspektor powiedział, że kąpielisko to nie było zgłoszone, ponadto kąpielisko nie jest 
zorganizowane prawnie, a teren nie jest ogrodzony. W miejscowościach Kobylec i 
Kamienica stopień organizacji jest o wiele wyższy, ponadto na wniosek wójta 
przyjęto wodę do badania.  
 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.                                                                                                                                       
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego w Wągrowcu o stanie sanitarnym i sytuacji 
epidemiologicznej powiatu wągrowieckiego za rok 2007 głosowało: 17 - za, 0 - 
przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu /nieobecni radni T. Bociański, J. 
Sulikowski/. 
 
Uchwała w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w Wągrowcu o stanie sanitarnym i sytuacji epidemiologicznej powiatu 
wągrowieckiego za rok 2007 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 10 
Edyta Owczarzak, kierownik PCPR zreferowała projekt uchwały w sprawie 
określenia rodzaju zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w 2008 roku.  
 
Radna I. Wojewódzka – Kucz zauważyła, że pomimo tego, jaka jest liczba 
wniosków, to PCPR potrafi rozdysponować te środki i nie można powiedzieć, że 
społeczeństwo jest niedoinformowane. Radna dodała, że PCPR wysyła do 
organizacji informacje, informuje na wiele sposobów. Ponadto środków jest ogólnie 
bardzo mało, więc trzeba było przyjąć jakieś kryteria przyznawania dofinansowań.  
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.                                       
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na 
te zadania w 2008 roku głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od 
głosu /nieobecni radni T. Bociański, J. Springer/. 
 
Uchwała w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w 
2008 roku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Ad 11 
Edyta Owczarzak, kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu 
zreferowała uchwałę w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego 
zwalniania z opłat rodziców i opiekunów prawnych za pobyt dziecka lub 
pełnoletniego wychowanka w placówce opiekuńczo-wychowawczej.  
 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do glosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub 
całkowitego zwalniania z opłat rodziców i opiekunów prawnych za pobyt dziecka 
lub pełnoletniego wychowanka w placówce opiekuńczo-wychowawczej głosowało: 
17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu /nieobecni radni T. 
Bociański, J. Springer/. 
Uchwała w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z 
opłat rodziców i opiekunów prawnych za pobyt dziecka lub pełnoletniego 
wychowanka w placówce opiekuńczo-wychowawczej stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 12 
Zbigniew Byczyński, Powiatowy Rzecznik Konsumentów przedstawił roczne 
sprawozdanie ze swojej działalności za 2007 rok. Rzecznik podziękował za 
współpracę radczyniom prawnym. 
 
Radny M. Marzyński zaznaczył, że spotkał się z niepokojącą rzeczą, a mianowicie 
sprzedażą ratalną ubezpieczoną od ryzyka śmierci, gdzie sprzedawca nie informuje o 
tym zapisie, nie dają zasadności tego ubezpieczenia. Zadał pytanie, w jaki sposób 
rzecznik ma możliwość ingerencji w taki zakup lub informowania. 
 
Z. Byczyński w odpowiedzi na pytanie radnego M. Marzyńskiego powiedział, że 
faktycznie tak jest i dotyczy to w szczególności osób starszych, które są w ten 
sposób nabierane przez banki. Rzecznik poinformował, że na etapie rzecznika 
istnieje już windykacja i działanie polega jedynie na świadomym podpisywaniu tego 
typu umów i każdy klient musi się domagać warunków umowy. Ponadto musi zostać 
rozszerzona działalność edukacyjna. Istnieją też sytuacje, że banki rezygnują ze 
swoich roszczeń, ale ma to miejsce bardzo rzadko.  
 
Radny W. Ćwik przypomniał sytuację przegrania sprawy przez rolników ze wsi 
Morakowo, którzy zwrócili się do rzecznika o pomoc, ale było już za późno na 
jakąkolwiek ingerencję. 
 
Z. Byczyński wyjaśnił sytuację, którą poruszył radny W. Ćwik, że pojawiła się nowa 
osoba, która po prostu zaproponowała większą, atrakcyjniejszą stawkę. 
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Powiatowy Rzecznik wyjaśnił, że trzeba znać strony transakcji, warto kupować u 
stałych i znanych przedsiębiorców. Nie raz na pomoc jest już za późno, ponieważ 
ludzie przychodzą po wygaśnięciu terminów. Ponadto Rzecznik omówił przykład 
nieprawidłowego sformułowania umowy. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do glosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2007 rok głosowało: 18 - za, 0 - 
przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu /nieobecny radny T. Bociański/. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów za 2007 rok stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13 
Danuta Królczyk, Skarbnik przedstawiła treść uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr XV/93/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21grudnia 2007 roku w 
sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do glosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2008 rok głosowało: 18 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący 
się od głosu /nieobecny radny T. Bociański/. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2008 rok stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 14 
Radosław Kubisz, kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju omówił treść 
uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminie Mieścisko zadania pn. „Remont 
chodnika przy drodze powiatowej nr 1625P w m. Popowo Kościelne”.  
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do glosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminie Mieścisko 
zadania pn. „Remont chodnika przy drodze powiatowej nr 1625P w m. Popowo 
Kościelne” głosowało: 18 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu 
/nieobecny radny T. Bociański/. 
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Uchwała w sprawie przekazania do realizacji Gminie Mieścisko zadania pn. 
„Remont chodnika przy drodze powiatowej nr 1625P w m. Popowo Kościelne”   
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 15 
Małgorzata Klessa, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 
Leśnictwa zreferowała treść uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu używania 
jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorach i rzekach w 
granicach powiatu wągrowieckiego. 
 
Radny W. Ćwik wniósł uwagę, dotyczącą używania silników przez służby kontrolne, 
jak np. policja. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do glosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 
pływających napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorach i rzekach w granicach 
powiatu wągrowieckiego głosowało: 12 - za, 1 - przeciwnych, 5 - wstrzymujący się 
od głosu /nieobecny radny T. Bociański/. 
Uchwała w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających 
napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorach i rzekach w granicach powiatu 
wągrowieckiego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 16 
Krzysztof Migasiewicz, Przewodniczący Rady Powiatu odczytał treść apelu Rady 
Powiatu Wągrowieckiego do Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w sprawie 
przyspieszenia przebudowy drogi wojewódzkiej nr 196, który Rada Powiatu 
jednogłośnie zaakceptowała. 
Apel stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 17 
Interpelacje i zapytania: 
 
Radny M. Marzyński wniósł zapytanie, kto jest zarządcą kąpieliska w Rgielsku, czy 
organizator spełnia wymogi zachowania trzeźwości przez korzystających w okresie 
letnim. 
 
Radny G. Owczarzak odniósł się do sesji lutowej i otrzymania informacji o nie 
wyrażeniu zainteresowania możliwości przystąpienia do programu ratowania jezior 
przez miasto i gminę Skoki. Po przeprowadzeniu dyskusji przez koło PO w Skokach 
wystąpiono z pismem do burmistrza Skoków i uzyskano odpowiedź, z której wynika 
że gmina jest zainteresowana, a negatywna odpowiedź wynikała z niezrozumienia 
pisma Starosty Wągrowieckiego informującego o możliwości przystąpienia do tego 
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programu. Radny zacytował część pisma skierowanego przez burmistrza Skoków do 
PO w Skokach. Radny jednak stwierdził, że najważniejsze jest to, że gmina i miasto 
Skoki są chętne do przystąpienia do tego programu. Radny zgłosił zapytanie czy w 
związku z tym jest szansa włączenia Skoków do programu ratowania jezior? 
 
Radni otrzymają odpowiedź na piśmie. 
 
Ad 18 
Wnioski i oświadczenia radnych: 
 
Radny J. Sulikowski podziękował radnym za przyjęcie apelu w sprawie drogi nr 196. 
Ponadto radny poinformował o złożeniu wniosku, który wynika z informacji o 
organizacjach pozarządowych, aby Zarząd Powiatu zbadał czy i w jakim zakresie 
dyrektorzy uznaniowo dysponują mieniem i sprzętem. 
 
Radny G. Owczarzak złożył wniosek do Zarządu o możliwe jak najszybsze 
uwzględnienie w planach inwestycyjnych budowy przy ul. Antoniewskiej w Skokach 
chodnika i odwodnienia tego odcinka. Wśród ważnych argumentów radny wymienił 
fakt, że droga ta jest drogą ruchliwą, przejście po bocznicy jest niemożliwe, więc 
wprowadzenie tego zadania jest uzasadnione. 
 
Wniosek stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
Radny S. Maciaszek w imieniu mieszkańców wsi Czesławice złożył wniosek 
dotyczący remontu drogi Smuszewo-Czesławice. 
Wniosek stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Radny G. Owczarzak wyraził zadowolenie co do przyjęcia przez radnych apelu w 
sprawie drogi nr 196. Zasugerował też, aby sprawę tę poruszyć na posiedzeniu 
Stowarzyszenia „Komunikacja”. 
 
Radny L. Bodus złożył wniosek mieszkańców Kłodzina w sprawie zabezpieczenia 
pobocza. 
 
Radny J. Piasecki zadał pytanie dotyczące etapu prac na ul. Średniej w Wągrowcu. 
 
Radna I. Wojewódzka – Kucz złożyła wniosek o środki z nadwyżki budżetowej na 
zakup samochodu dla Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 
Wniosek stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał wszystkim radnym, że za miesiąc mija 
termin składania oświadczeń majątkowych. Ponadto poprosił o zgłoszenie się 
radnych, którzy chcieliby pojechać do Lüneburga w celu wizyty partnerskiej, w 
czerwcu br. 
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Ad 19 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
Wągrowieckiego, zamknął obrady XVIII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
 
 
 
        Sekretarz  Rady                                             Przewodnicz ący                      
   Powiatu Wągrowieckiego                        Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                               
 
  ......................................                            ............................................  
       / Robert Woźniak /                                    / Krzysztof Migasiewicz /  
 
 
 
 
 
             Protokolantka 
 
.................................................  
              /Kinga Basiura/

 



 

 

 


